Meet our new seminarians!

Dear brother Knights,

Here is the final installment of the introductions of our five new seminarians for the Diocese of London.  They have graciously provided a short vocation story of their journey thus far.  Please keep them in prayer.

Fr. Patrick Bénéteau
Director of Vocations & Seminarians


Thomas Horenberg
St. Joseph’s Parish, Stratford
Arts I

I was born and raised Catholic, from St. Joseph’s Parish in Stratford, Ontario.  I am from a family of seven children and I am a graduate of the Catholic School system.  Being from a farm, there was always an emphasis on hard work, responsibility and faith.  

During high school, the idea of becoming a priest was really fostered.  By visiting the Holy Eucharist in the high school chapel and consulting my mentors I was able to start discerning the call more deeply.  Also, the interactions with my parish priests inspired me.  I wanted to provide the same service I was given in my own life.   

[bookmark: _GoBack]Any young man considering the priesthood should consult others.  Do not keep it to yourself. Have good mentors that you can trust and talk to.  Journey with a priest and get spiritual direction.  Frequent reception of the sacraments is needed.  They can give you so many graces. Through all these different graces the discernment of God’s Will is possible.    
















Rencontrez nos nouveaux séminaristes!

Chers frères Chevaliers,

Voici la dernière introduction de nos cinq nouveaux séminaristes du diocèse de London.  Ils ont gracieusement fourni une histoire de leur vocation jusqu’à date.  S'il vous plaît gardez-les dans vos prières.

Père Patrick Bénéteau
Directeur des Vocations et Séminaristes

Thomas Horenberg
Paroisse St. Joseph’s, Stratford
Arts I

J’ai été élevé catholique, à la paroisse Saint Joseph, Stratford, Ontario.  Je viens d'une famille de sept enfants et je suis diplômé du système scolaire catholique. Étant d'une ferme, on a toujours mis l'accent sur le travail acharné, la responsabilité et la foi.

Au secondaire, l'idée de devenir prêtre a été vraiment encouragée. En visitant la Sainte Eucharistie dans la chapelle de l'école secondaire et en consultant mes mentors, j'ai pu commencer à discerner l'appel plus profondément. Aussi, les conversations avec mes curés m'ont inspirées. Je voulais offrir le même service que j'ai reçu dans ma propre vie.

Tous les jeunes hommes qui envisagent la prêtrise devraient consulter d'autres personnes. Ne gardez pas le discernement pour vous mêmes. Ayez de bons mentors que vous pouvez faire confiance et parler avec.  Cheminez avec un prêtre et obtenez la direction spirituelle. La réception fréquente des sacrements est nécessaire. Les sacrements peuvent vous donner tant de grâces. Grâce à toutes ces bénédictions différentes, le discernement de la volonté de Dieu est possible.
